
拉链生产设备-半自动前码机

产品名称 拉链生产设备-半自动前码机

公司名称 晋江天益机械有限公司

价格 .00/个

规格参数 种类:拉链机
用途:拉链设备
自动化程度:半自动

公司地址 晋江市深沪群峰村

联系电话 86-0595-85552636

产品详情

种类 拉链机 用途 拉链设备
自动化程度 半自动 作用对象 拉链
驱动形式 脚踏 产品类型 全新
品牌 天益 型号 TYM-213N
产品别名 半自动尼龙上止机 功率 0.4（Kw）
外形尺寸（长*宽*高） 500*350*1320（mm）

关于天益

天益机械有限公司位于“中国拉链之都”-晋江市，是一家专业于各式拉链加工机械的研发、制造及服务
的生产企业，通过iso9001：2000质量管理体系认证。

公司致力于提高企业整体竞争能力，吸收国内外先进的拉链机械制造经验，投入先进的生产设备和培养
专业的技术人才，并持续引进各项管理制度和技术创新，以确保产品的高质量和企业未来的永续发展。

公司秉承“技术为本、用心服务”的企业理念，除致力于产品研发、创新以外，并与广大用户精诚合作
，为客户提供全面的技术支持和服务，以满足国内外新老客户的发展需求。

about tianyi

located in jinjiang, china’s zipper making center,jinjiang tianyi zipper machines making co., ltd. specializes in
research and development, manufacture and service forall kinds of zipper processing machinery. the company has got
iso 9001: 2000 quality management system certifications.in order to ensure product quality and sustainable
development, we are committed to enhancing our overall competitiveness, absorbing advanced zipper machinery
manufacturing experience home and abroad, applying advanced production equipment, training professional
technical personnel, and continuing introduction of innovative technologies and management systems,based on the



concept of “technology oriented, service above”, we not only focuses on r&d and innovation, but sincerely works
together with customers to provide comprehensive technical support and services for the purpose of meeting the
requirement of old and new customers home and abroad
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